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Verslag ALV wijkraad de Krim, 3 april 2023 

 

Locatie:  Kantine PNH Hal 

Aanwezigen:  Circa 80 personen 

Status:   eindconcept (definitieve goedgekeuring door de bewoners op de eerstvolgende ALV) 

 

VERSLAG 

De voorzitter Dhr. Pos heet iedereen welkom, opent de vergadering en benoemt de opvallend grote 

opkomst op deze Algemene Leden Vergadering van wijkraad de Krim. 

De voorzitter geeft aan welke punten deze avond op de agenda staan. Enkele aanwezigen geven aan 

dat de agenda niet te vinden was op de website van de wijkraad. 

Dhr. Berendsen vraagt om het woord en loopt naar voren. Hij geeft aan de aanwezigen aan dat hij 

spreekt namens degenen die zich begin dit jaar kandidaat gesteld hebben voor de wijkraad, te weten, 

Peter Heida, Jacques van der Peet, Teun Slijkerman en dhr. Berendsen zelf. 

Dhr. Berendsen schetst het beeld van de gebeurtenissen van de afgelopen maanden. Naar aanleiding 

van het opstappen van de voorzitter (dhr. Pos) tijdens de wijkraadvergadering van november zijn 

bovengenoemde personen naar de wijkraad gestapt om zich aan te bieden om het stokje van het 

oude bestuur over te nemen. Daarnaast speelde mee dat de wijkraad al jaren vraagt om nieuwe 

leden, de huidige bestuurders al meerdere keren aangaven te willen stoppen en het feit dat de 

voorzitter de reglementaire termijnen inmiddels ruim heeft overschreden. 

Er werden goede afspraken gemaakt met de wijkraad. Er verscheen een aankondiging in de januari 

editie van wijkkrant waarin de nieuwe kandidaten zich voorstelden, een oproep voor andere 

kandidaten, een kort verhaaltje en een mededeling van de wijkraad dat op de ALV dit voorjaar dit 

nieuwe bestuur voorgesteld zou worden. Begin januari vond nog een bijeenkomst plaats waarin alle 

inhoudelijke onderwerpen in de wijk werden doorgenomen en afspraken werden gemaakt over een 

geleidelijke overdracht. Ook werd een datum in maart geprikt voor de ALV. Het verslag van deze 

bijeenkomst werd door de wijkraad op de website van de wijkraad geplaatst. 

En toen werd het stil. Na verzoeken in februari om de ALV voor te bereiden kregen de nieuwe 

kandidaten een korte mail met de mededeling dat ‘de wijkraad heeft besloten om de datum van de 

ALV te wijzigen naar 3 april en dat de zittende wijkraadsleden zich ook kandidaat zullen stellen’. 

Zonder enig overleg en zonder enige uitleg of toelichting. Tussentijdse navraag leverde geen goed 

beeld op wat er nu aan de hand was. 

Uiteindelijk kwam het begin maart tot een overleg met de gemeente als ‘bemiddelaar’. In dat 

gesprek werden de gemaakte afspraken van begin dit jaar door de heer Pos ontkend en bleek dat hij 

zich zorgen maakt over de overdracht van ‘grote dossiers’ in de wijk en dat hij zelf wil bepalen wie 

zich kandideert. Het gesprek leverde verder niets op. Vervolgens heeft de huidige wijkraad zonder 

enig overleg een uitnodiging voor de ALV rondgestuurd, zonder tekst over de afgesproken 

bestuurswisseling. 

Deze verbazende voorgeschiedenis zorgt er voor dat we nu met elkaar in deze patstelling verkeren. 
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Daar kom nog bij dat de heer Funck eerder op de dag zijn lidmaatschap van de wijkraad opgezegd 

heeft waardoor (i.c.m. het aftreden van de voorzitter eerder) het minimum aantal vereiste leden van 

3 niet meer gehaald wordt. 

De oude wijkraad mag op basis van de reglementen niet door en weigert de nieuwe voor te dragen. 

Vanavond moet deze patstelling doorbroken worden door aan de bewoners te vragen welke kant we 

op willen met de wijkraad. Daartoe is een aantal moties voorbereid die dhr. Berendsen graag in 

stemming wil brengen. Het voorstel is om de moties voor te lezen, de zaal gelegenheid te geven tot 

het stellen van vragen en vervolgens de motie in stemming te brengen. De zaal stemt in met de 

voorgestelde werkwijze. 

Dhr. Berendsen leest motie 1 voor en deze wordt tegelijkertijd rondgedeeld in de zaal. 

 

Vraag uit de zaal: Heeft u hierover met de gemeente gesproken? 

Dhr. Berendsen geeft aan dat hierover uiteraard contact is geweest met de gemeente. De gemeente 

heeft aangegeven dat het belangrijk is dat de verordening op de wijkraden en de reglementen 

gevolgd worden. 

Vraag uit de zaal: waarom blijft de wijkraad zitten als de regelementen dat niet toestaan? 

Motie 1 

Constaterende dat: 

• De voorzitter van de wijkraad tijdens de vergadering van 28 november is afgetreden en op grond van 

de maximale termijn niet herkiesbaar is (sinds 2011 in de wijkraad, maximale termijn is 2x4 jaar) 

• De heer Funck schriftelijk heeft aangegeven per vandaag 3 april terug te treden als lid van de 

wijkraad 

• De wijkraad hierdoor niet meer voldoet aan de minimumeis van 3 leden (zie verordening op de 

wijkraden en hhr) 

• Vier wijkbewoners zich kandidaat gesteld hebben om een nieuwe wijkraad te vormen 

• De huidige wijkraad met deze vier kandidaten afspraken heeft gemaakt over een goede overdracht 

(zie de Nieuwsbrief van januari en het verslag van het overgangsoverleg van 5 januari op de website 

wijkraad) 

• In het proces tot nu toe voldaan is aan de voorwaarden om te komen tot het kiezen van een nieuwe 

wijkraad (zie Nieuwsbrief van januari 2023) 

• De leden van de huidige wijkraad zonder enige opgaaf van reden zijn teruggekomen op eerder 

gemaakte afspraken rond de voordracht van en overdracht aan de nieuwe wijkraad 

• De leden van de huidige wijkraad weigeren genoemde kandidaten voor te dragen als nieuwe 

wijkraad 

 

Draagt wijk De Krim, vertegenwoordigd door de ter vergadering aanwezige wijkbewoners, de huidige 

wijkraad op te handelen conform de verordening op de wijkraden, het huishoudelijk reglement en eerder 

gemaakte afspraken over de overdracht.  

De wijk draagt hen daarom op om de vier kandidaten per direct (in deze vergadering) voor te dragen als 

nieuwe wijkraad en voor de stichting Bewoners Vertegenwoordiging de Krim en de vergadering te verzoeken 

met deze nieuwe wijkraad in te stemmen. 

En gaat over tot de orde van de dag 
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Dhr. Berendsen geeft aan dat dhr. Pos inmiddels ruim 12 jaar wijkraadslid is. Volgens de reglementen 

mag je maximaal 4 jaar wijkraadslid zijn en 1x herkozen worden wat het maximum op 8 jaar brengt.  

Dhr. Pos ontkent dat hij al zo lang lid is. 

Uit de zaal wordt aangegeven dat dat niet klopt. In notulen van 2011 wordt melding gemaakt van het 

aanstellen van dhr. Pos als wijkraadslid. 

Vraag uit de zaal: moeten de namen van de nieuwe leden niet op de motie? 

Dhr. Berendsen geeft aan dat dat formeel nog beter zou zijn. Dhr. Berendsen leest de namen voor 

van de nieuwe leden. 

Een bewoner geeft, los van de moties, nog zijn visie op de situatie en doet een oproep aan de huidige 

wijkraad om in te zien dat het goed is dat nieuwe mensen zich aandienen en dat ze zelf al heel vaak 

hebben aangegeven te willen stoppen. Samengevat in de opmerking ‘laten we gaan voor een nieuwe 

wijkraad’. 

De motie wordt in stemming gebracht. De motie wordt door praktisch alle aanwezigen gesteund en 

is daarmee aangenomen. 

Dhr. Berendsen stelt voor om het wijkraadbestuur de gelegenheid te geven om even overleg te 

voeren over hoe om te gaan met deze situatie. De aanwezigen stemmen hier mee in, de vergadering 

wordt geschorst. 

Na de schorsing komt dhr. van Looveren met een reactie van het bestuur. Allereerst geeft hij aan dat 

hij perplex is over de hoge opkomst. Ten aanzien van de motie geeft hij aan dat het bestuur de 

vergadering wil schorsen om overleg te gaan voeren met de gemeente omdat de wijkraad zo niet de 

kans krijgt om zich te verantwoorden voor het gevoerde beleid van het afgelopen jaar. 

Uit de zaal geven mensen te kennen dat ze het hier niet mee eens zijn en dat de wijkraad zijn functie 

moet neerleggen. 

Dhr. Berendsen geeft aan dat hij in dat geval een tweede motie in stemming zou willen brengen. De 

zaal stemt hier mee in. Dhr. Berendsen leest motie 2 voor en de tekst wordt rondgedeeld in de zaal. 

 

Er zijn vanuit de zaal geen vragen over de tweede motie. De motie wordt in stemming gebracht. De 

motie wordt met overgrote meerderheid aangenomen.  

Motie 2 

Constaterende dat: 

• De jaarvergadering van wijk De Krim motie 1 heeft aangenomen 

• De huidige wijkraad deze aangenomen motie niet wenst uit te voeren op een wijze zoals  gevraagd 

door de vergadering 

Zegt wijk De Krim, vertegenwoordigd door de ter vergadering aanwezige wijkbewoners, het vertrouwen op in 

de leden van de huidige wijkraad en besluit wijk De Krim dat deze wijkraadleden per direct geen lid of 

bestuurslid meer zijn van Wijkraad de Krim en eveneens geen bestuurslid meer (kunnen) zijn van de aan de 

wijkraad gelieerde stichting Bewoners Vertegenwoordiging de Krim. 

En gaat over tot de orde van de dag 
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Het gevolg van het aannemen van motie 2 is dat er daardoor geen sprake meer is van een actieve 

wijkraad. Daarom wordt een derde motie voorgelegd aan de aanwezige bewoners waarin wordt 

voorgesteld om de aangemelde vier kandidaten te benoemen als bestuursleden voor wijkraad de 

Krim. Dhr. Berendsen leest motie 3 voor en de tekst wordt rondgedeeld in de zaal. 

De nieuwe bestuursleden lopen naar voren en stellen zich kort voor aan de aanwezigen. Uit de zaal 

wordt gevraagd of er meer diversiteit mogelijk is. Dhr. Berendsen geeft aan dat we qua leeftijd 

weliswaar redelijk divers zijn maar verder natuurlijk niet. Dat in de wijkkrant van januari tegelijkertijd 

met de kandidatering ook een oproep is gedaan voor extra mensen. Daarop zijn geen aanmeldingen 

binnengekomen. Bij deze nogmaals de oproep aan mensen om zich aan te melden, zeker ook om de 

diversiteit te vergroten. 

De aanwezige bewoners stemmen ook in zeer ruimte meerderheid in met motie 3. Gevolgd door 

applaus uit de zaal. 

De aangenomen moties betekenen dat de voormalige wijkraad niet meer in functie is en een nieuwe 

wijkraad is aangetreden. Dhr. Berendsen reflecteert kort op de situatie. Hij geeft aan dat hij ook 

liever had gezien dat de patstelling op een andere manier was opgelost, maar dat hij tegelijkertijd 

ook blij is dat er nu gewerkt kan worden aan een vernieuwde opzet van de wijkraad. Hij maakt van de 

mogelijkheid gebruik om de afgetreden bestuursleden nog te bedanken voor hun inzet. Ze hebben 

jarenlang met veel inzet en energie gewerkt aan de belangenbehartiging van bewoners. Daarvoor 

wordt de dank uitgesproken aan de heren Pos en van Looveren. De zaal geeft applaus. 

Dhr. Berendsen stelt voor om een pauze in te lassen van 10 minuten. Hierna zal nog een aantal 

inhoudelijke onderwerpen kort besproken worden. 

Hervatting van de vergadering 

Bestuur en functieverdeling 

Dhr. Berendsen licht de verdeling van de functies in het bestuur toe: 

- Clemens Berendsen – Voorzitter – algemene zaken 

- Peter Heida – Secretaris – Woningbouw IJsbaanlaan en Fietsroute LvD 

- Teun Slijkerman – Penningmeester en wijkplatforms 

- Jacques van der Peet – noordelijk deel van de wijk en algemene zaken 

Hierna geeft dhr. Berendsen aan dat de update op diverse thema’s beknopt zal zijn gezien de situatie 

en dat er op korte termijn (ongeveer 6 weken) een nieuwe vergadering gepland zal worden om op 

een aantal thema’s uitgebreider in te kunnen gaan. 

Motie 3 

Constaterend dat: 

• Door het aftreden/afzetten van de wijkraad er geen nog zittende leden zijn 

• De wijk belang hecht aan een goede, constructieve vertegenwoordiging bij de gemeente en bij alle 

zaken die voor de wijk relevant zijn 

• Er vier kandidaten zijn die samen een nieuwe wijkraad willen vormen 

Besluit wijk De Krim, vertegenwoordigd door de ter vergadering aanwezige wijkbewoners, de vier kandidaten, 

de heren Heida, Van der Peet, Slijkerman en Berendsen voor de komende vier jaar te benoemen als wijkraad. 

En gaat over tot de orde van de dag 
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Van Wijkraad naar wijkplatform 

Dhr. Slijkerman ligt de huidige stand van de transitie van wijkraden naar wijkplatforms toe: 

- Er is nog veel onduidelijkheid over de uiteindelijke uitwerking van de wijkplatforms 

- In het eerste half jaar zijn er allerlei sessies in de stad om de uitwerking vorm te gaan geven 

- In het eerste kwartaal zijn er o.a. gesprekken geweest met alle wijkraden in Haarlem 

- In het tweede kwartaal volgen bredere sessies en werkgroepen. 

- Het speerpunt is om het goede van de wijkraden te behouden en verbeteringen in onder 

andere de vorm van bredere representatie en meer belanghebbende partijen zoals 

bijvoorbeeld zorg-organisaties, scholen e.d. in de gesprekken en projecten te betrekken 

- De organisatorische opzet zal waarschijnlijk een vorm krijgen met een centrale organisatie als 

contactpunt voor de gemeente en coördinerend en faciliterend is voor diverse platforms / 

werkgroepen waarbinnen thema’s en projecten binnen de wijk besproken en uitgevoerd 

worden. 

Herinrichting (fiets)route Lodewijk van Deyssellaan / Pim Mulierlaan 

Dhr. Heida geeft een toelichting. 
 
Waarom een herinrichting?: 

- Lodewijk van Deijssellaan en Pim Mulierlaan maken deel uit van groter fietsnetwerk 
- Vastgelegd in beleid dat situatie voor fietsers moet verbeteren om fietsen te stimuleren 

(doorfietsen, comfortabel, veilig) 
- Kruispunten bij Orionbrug en Stuyvesantbrug worden meegenomen, Pim Mulierlaan nog 

onduidelijk? 
 

Hoe wordt er aan gewerkt? 

- Klankbordgroep met bewoners die zich hebben aangemeld (loting) 
- Stakeholdergesprekken (wijkraad, Mendel, etc) 
- Programma van Eisen is opgesteld en vastgesteld door de gemeenteraad. 

 
Komende periode: 

- Opstellen schetsontwerp (met klankbordgroep en stakeholders) 
- Inloopavond voor hele wijk (belangrijk moment voor iedereen!) 

- Opstellen voorlopig ontwerp 
- Behandeling in commissie (inspreken mogelijk) 

- Besluitvorming gemeenteraad 
 

Inhoudelijke aandachtspunten: 

- behoud narcisvelden, groene berm 

- zoveel mogelijk bestaande bomen behouden 

- inrichten als fietsstraat 

- fietser in de voorrang? 

- eenrichtingsverkeer Lodewijk van Deijssellaan heeft impact op de verkeerscirculatie in de 

hele wijk 

- afstemmen met groot onderhoud van het riool 

Vraag: wordt rekening gehouden met loslopende honden langs de LvDlaan? Goed punt, dit zullen we 

meenemen in de gesprekken met de gemeente en ook doorgeven aan de klankbordgroep. 
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Vraag: is het tijdspad bekend? Nee, nog niet voor het totaal. Wel is bekend dat het opstellen van het 

schetsontwerp de komende weken best snel zal gaan. Dus het is zaak goed op te letten welke 

stappen worden gezet zodat de buurt weet wanneer gereageerd kan worden op voorstellen. 

Stand van zaken Turnhal 

Dhr. van der Peet geeft een toelichting.  

Het huidige plan voor de (losse) turnhal is onlangs getoetst door de welstandscommissie van de 

gemeente Haarlem. Die heeft vooralsnog positief geadviseerd aangaande de laatste wijzigingen van 

de architect van de Turnhal. De welstandscommissie laat zich nu nog adviseren door een 

onafhankelijke architect, alvorens de vergunningsaanvraag openbaar wordt voorgelegd. 

Belangrijke items: 

• Turnhal moet passend zijn in (het decorum van) de nabije omgeving 

• Parkeersituatie wordt nader onderzocht en moet voldoen aan de vaste criteria 

• Verkeersstromen op de Pim Mulierlaan moeten goed gereguleerd worden (herinrichting) 

• Sociale veiligheid en verkeersveiligheid van de directe omgeving moet zijn/worden geborgd 

• Er is nog sprake van een Plan B waarbij de turnhal wordt geïntegreerd in de bestaande PNH 

hal. Dit is door de stakeholders in het gebied voorgedragen. Mocht het oorspronkelijke plan 

stranden op de vergunningverlening dan zou op plan B ingezet kunnen worden. 

Tijdspad: Volgens de initiatiefnemer (turnvereniging) zou de hal in juni 2024 wordt opgeleverd 

kunnen worden. Dit lijkt redelijk optimistisch. 

vraag: Kan niet alles worden afgebroken en één nieuwe gezamenlijke voorziening worden gemaakt.  

Dhr. van der Peet geeft aan dat dit nu zeker niet aan de orde lijkt, zal ook te kostbaar zijn. 

vraag: hoe bepaalt de nieuwe wijkraad haar standpunt, hoe stelt ze zich op? 

Dhr. Van der Peet geeft aan dat dit een zeer goede vraag is. Het belangrijkste is dat je als wijkraadslid 

geen persoonlijke mening moet doordrukken maar vanuit het algemeen belang van de wijk moet 

denken. De nieuwe wijkraad gaat daar zeker over nadenken. Een thema bijeenkomst over de turnhal 

zou bijvoorbeeld een mogelijkheid kunnen zijn om te achterhalen hoe de wijk er over denkt. 

 

Woningbouw IJsbaanlaan / GGD tenten 

Dhr. Heida heeft vandaag nog contact gehad met de projectmanager van de GGD prik- en 

vaccinatielocaties. Er is nog niet bekend wanneer de tenten verdwijnen, de GGD is nu bezig om alle 

locaties en de verwachtingen ten aanzien van nieuwe vaccinaties op elkaar af te stemmen. De 

verwachting is dat dit nog een aantal weken in beslag zal nemen. 

Het woningbouwplan staat op pauze. Als de tenten weg zijn zal het waarschijnlijk weer worden 

opgestart. Dan zal er eerst een parkeerdrukmeting gedaan worden in het winterseizoen om te 

bepalen hoeveel parkeerplaatsen daadwerkelijk gebruikt worden door de sportvoorzieningen en op 

welk tijdstip. 

 

Initiatief Duurzame energie 
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In het kader van de transitie van wijkraden naar wijkplatforms is dhr. Slijkerman aangesloten in 

diverse vergaderingen van het WBO met de andere wijkraden van Haarlem Noord. 

In een van deze vergaderingen kwam ter sprake dat diverse wijkraden Maarten Verhoeven 

uitgenodigd hebben om in hun jaarvergadering een presentatie te geven over duurzame energie en 

mogelijkheden om hier als wijk gezamenlijk in actie te komen. Een voorbeeld dat genoemd werd was 

het Ramplaan Kwartier die als wijk van het gas af gaat. 

De wijkraad heeft het voornemen uitgesproken om in de volgende vergadering Maarten uit te 

nodigen om zijn presentatie te geven en met elkaar te onderzoeken of dit voor de wijk een 

interessante kans kan zijn. 

 

Borrel 

Dhr. Berendsen sluit de bewogen vergadering af en nodigt de aanwezigen uit om een borrel te 

nuttigen en nog na te praten.  

 


